
Zápis č. 24/20 ‐23 (270) 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT  

konaného 7. června 2022, 14:00 hodin 
zasedací místnost děkanátu FCH VUT, E519 

 
Přítomni:  Adamczyková, Komendová, Kouřilová, Krouská, Lindovský, Obruča, Pilátová, 

Pořízka, Přikryl, Sedláček, Smilek, Vacula, Zahrádka. 
Omluveni:    Diviš, Kalina.  
Hosté:     Hladík, Pekař, Vašinová Galiová, Veselý, Weiter. 

Program: 

1. Zahájení zasedání 
2. Informace od vedení FCH VUT 
3. Zpráva o hospodaření FCH VUT v roce 2021 (schvalování) 
4. Pravidla sestavení rozpočtu a hospodaření Fakulty chemické VUT pro kalendářní rok 2022 

(schvalování) 
5. Dodatek č. 3 ke směrnici děkana č. 3/2021 
6. Různé 

 

Předseda AS FCH se omluvil z dnešního zasedání;  jednání tedy vede předseda KAP AS FCH, 
prof. Obruča. 

 
AD 1) – Zahájení zasedání  

Předseda KAP AS FCH zahájil zasedání a dotázal se, zda někdo má připomínky k navrženému 
programu; nikdo se nepřihlásil – proběhlo hlasování.  
Hlasování:   

  Pro:     13 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Dnešní zasedání bude probíhat dle navrženého programu. 
 
Zápis č. 269 byl členům Akademického senátu zaslán, nikdo nemá další připomínky; proběhlo 
hlasování o schválení zápisu. 

Hlasování:   

  Pro:     13 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Zápis č. 269 byl schválen. 

 

AD 2) – Informace od vedení Fakulty chemické VUT  

Předseda KAP AS FCH předal slovo děkanovi fakulty. 

 

Prof. Veselý 

 Rekonstrukce  vestibulu:  Stále  trvá  situace,  že  nejsou  potvrzeny  všechny  dodávky; 
proto neznáme přesné datum dokončení rekonstrukce. 

 Plánovaná výměna podlah ve 2. NP: Minulý týden byla plánována prohlídka stavby na 
místě,  ale  nikdo  se  nedostavil;  termín  pro  podání  nabídek  je  do  pátku.  Pokud  se 
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žádný  zhotovitel  nepřihlásí,  bude  tato  rekonstrukce  odložena  až  na  příští  rok; 
v takovém případě by se provedla pouze oprava podlahy u výtahu ve 3. NP. 

 Bude provedena  instalace nového kompresoru  stlačeného vzduchu v místnosti  106; 
bude  zásobovat  celou  fakultu.  Stávající  kompresory  budou  repasovány  a  budou 
sloužit jako náhradní. 

 V následujících  cca  2  ‐  3  týdnech  bude  probíhat  postupné  malování  pruhů  na 
parkovišti.  

 Dokončuje  se návrh  rozpočtu – do  konce  týdne proběhne  jednání  s řediteli  ústavů; 
předpokládá se předložení Akademickému senátu v pátek 10. 6. 2022. 

 Zakončení  výuky  v letním  semestru  –  je  plánováno  neformální  setkání  všech 
zaměstnanců v pondělí 27. 6. 2022 od 15 do 20 hodin. 

 

AD 3) – Zpráva o hospodaření FCH VUT v roce 2021 

Předseda KAP AS konstatoval, že dokument byl projednán na minulém zasedání AS a dotázal 
se, zda nemá ještě někdo další připomínky. Nikdo nemá žádné podněty; proběhlo hlasování. 

Hlasování:   

  Pro:     13 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Zpráva o hospodaření Fakulty chemické VUT v roce 2021 byla schválena. 

 

AD 4) – Pravidla  sestavení  rozpočtu a hospodaření Fakulty chemické VUT pro kalendářní 
rok 2022 

I  tento  dokument  byl  projednán  na  minulém  zasedání  AS  FCH;  nikdo  se  nepřihlásil 
s dodatečnými připomínkami. 

Hlasování:   

  Pro:     13 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Dokument  Pravidla  sestavení  rozpočtu  a  hospodaření  Fakulty  chemické  VUT  pro 
kalendářní rok 2022 byl schválen. 

 

AD 5) – Dodatek č. 3 ke směrnici děkana č. 3/2021 

Předseda KAP AS požádal vedení o představení dokumentu.  

 

Proděkanka, doc. Vašinová Galiová 

 Jedná  se  o  dodatek,  který  upravuje  přijímání  studentů  zasažených  ozbrojeným 
konfliktem  na  území  Ukrajiny  vyvolaným  invazí  vojsk  Ruské  federace  –  konkrétně 
osvobození  od administrativních poplatků,  jiným  režimem prokazování předchozího 
studia  a  osvobozením  od  testu  z českého  jazyka  (ale  platí  povinnost  český  jazyk 
studovat v rámci nabízených kurzů). 

Prof. Veselý 

 Informuje, že se jedná o dokument zpracovaný na základě tzv. „Lex Ukrajina 1“, což 
umožňuje projednání dokumentu ve zkrácené lhůtě, resp. jeho schválení na stejném 
zasedání. 
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Prof. Obruča vyzval k hlasování, zda členové AS souhlasí s tím, že bude tento dokument dnes 
projednáván i schvalován.  

Hlasování:   

  Pro:     13 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Dodatek  č.  3  ke  směrnici  děkana  č.  3/2021  bude  na  základě  výjimky  dle  „Lex  Ukrajina“ 
projednáván i schvalován na dnešním zasedání AS.  

Předseda  KAP  AS  FCH  otevřel  diskuzi  a  dotázal  se,  zda  se  o  podobném dodatku  uvažuje  i 
v navazujícím studiu. 

Děkan, prof. Veselý: Dodatek se týká druhého kola přijímacího řízení a to je vyhlášeno pouze 
pro bakalářské studijní programy, takže do navazujícího studia podobný dodatek není třeba 
připravovat. 

Další  příspěvky  do  diskuze  nezazněly,  předseda  KAP AS  FCH  konstatoval,  že  dokument  byl 
projednán. 

Formální úpravy byly zaslány předsedkyní LK AS FCH a budou zapracovány. 

Schválení  dodatku:  Předseda  KAP  AS  FCH  vyzval  k hlasování  o  schválení  dodatku  č.  3  ke 
směrnici 3/2021. 

Hlasování:   

  Pro:     13 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Dodatek č. 3 ke směrnici děkana č. 3/2021 byl schválen. 

 

AD 6) – Různé 

Dr. Sedláček, předseda Ekonomické komise 

 Navrhuje termín pro setkání EK AS FCH pro projednání návrhu rozpočtu pro rok 2022: 
Dohodnutý  termín  je  17.  6.  2022  ve  14:00  hodin  v pracovně  děkana.  Zasedání 
Akademického senátu by se mohlo konat 27. 6. 2022 v 9:00 hodin. Všichni přítomní 
členové souhlasili. 

 

Dr. Smilek 

 Pravděpodobně  na  příštím  zasedání  AS  FCH  bude  předložen  návrh  na  složení 
disciplinární komise.  

 

Prof. Obruča 

 Dotázal  se,  jak  se  vyvíjí  situace  ohledně  OP  JAK?  Reaguje  prorektor,  prof.  Weiter: 
Zatím není jasná finální formulace výzvy na národní úrovni, tedy není jasné, zda VUT 
bude  moci  podat  čtvrtý  projekt.  Pokud  by  tomu  tak  bylo,  uvažované  zaměření  je 
spojeno s „green deal“, kde se počítá i se zapojením týmu z FCH. Pokud čtvrtý projekt 
nebude,  v rámci  původních  tří  projektů  by  bylo  zapojení  FCH  otázkou  spíše 
parciálního vyjednávání. 

 Jelikož  na  národní  úrovni  je  na  tyto  projekty  nahlíženo  jako  na  propojení  týmů  do 
zahraničí, je představa i na VUT, že bude akcentováno propojení týmů.   
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Další  příspěvky  do  diskuze  nebyly;  předseda  KAP  AS  FCH  poděkoval  všem  za  účast  a 
připomněl termín příštího zasedání Akademického senátu: 27. června v 9:00 hodin. 

 
Brno, 9. 6. 2022           
      
 
 
.....................................                                                                ..…………………..………………………. 
   Bc. Jan Zahrádka              prof. Ing. Stanislav Obruča, Ph.D. 
 Předseda SK AS FCH                  Předseda KAP AS FCH   
                
 
    ………………..…………………………. 

doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 
Předseda AS FCH 

 
 


